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Ellen Hondelink

Van: Griffie Zevenaar
Aan: Griffie Zevenaar
Onderwerp: toelatingseis duurzaamheidsleing

 
Van: Fam. Willemsen  
Verzonden: maandag 27 augustus 2018 20:47 
Aan: Griffie Zevenaar 
Onderwerp: toelatingseis duurzaamheidsleing 
 
Aan de gemeenteraad van Zevenaar. 
 
Betreft: toelatingseis duurzaamheidslening. 
 
Babberich, 27-08-2018 
 
Geachte gemeenteraad, 
 
Nederland moet ook meegaan in duurzaamheid. Ook wij als gezin willen ons huis verduurzamen d.m.v. 
zonnepanelen. 
Hier is in verschillende gemeentes een duurzaamheidslening in het leven geroepen en zo ook in gemeente 
Zevenaar. 
Tot mijn verbazing kunnen wij geen aanvraag doen omdat jullie gemeente een toelatingseis hanteren. 
Gezinnen met een koopwoning tot bouwjaar 1980 en een WOZ tot max. €200.000 komen hiervoor in 
aanmerking. Aangezien ons huis van bouwjaar 1994 is met WOZ van € 197,000, kunnen wij geen aanvraag 
indienen. 
Dit is zeer vreemd te noemen. Bij navraag bij onze buurt gemeentes ( Doetinchem en gemeente Montferland) 
hanteren deze gemeentes geen toelatingseis en kan iedereen met een koopwoning een duurzaamheidslening 
aanvragen. Ook  heb ik vernomen dat er binnen de gemeente Zevenaar zeer weinig aanvragen binnen 
komen  naar een duurzaamheidslening. 
Dit is dus niet vreemd te noemen gezien jullie toelatingseis. Op deze manier kunnen weinig gezinnen  een 
aanvraag indienen. 
Ik hoop dat jullie de toelatingseis herzien  zodat wij als gezin ook ons huis kunnen verduurzamen. Het is op 
deze manier een mooie en enigste 'goedkope' manier om een lening te kunnen krijgen. 
 
met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 


